
   

2014.gada septembris 

Gubu mākoņos guļ Saule, 

Mākonis mākoni stumda. 

Putni jau sapulces rīko. 

Gladiolas cīnās ar vējiem. 

Asteres kautrīgi plakstus ver. 

Karaliskajā dālijā rasas lāsītes mirdz. 

Vai tā rasa, vai tās asariņas? 

Miglā tinas flokši, 

Nosarkst plūmes, 

Nosarkst ābolam vaigs. 

1.septembris ik gadu nāk satrau-
kuma pilns – kā nu ne?! – sākas 
taču jauns darba cēliens. Mūsu 
skolas saime šogad priecājas ne 
vien, kā ierasts, par atkalredzē-
šanos, jauniem skolas biedriem, 

bet 
arī 
par 

jauno skolas izskatu.  
Šogad pirmajā sko-

las dienā iepazināmies ar 15 
pirmklasniekiem, kas svinī- gā 
pasākuma norises vietā ieradās ar Pepiju Garzeķi (Laura Otsone no 12.klases) un divpadsmitās klases 
skolēniem. Pirmklasnieki kopā ar vecākiem saņēma direktores sveicienu un laba vēlējumus, uzsākot skolas 
gaitas. Tāpat īpašu sveicie- nu un pateicību svētku dienā bija pelnījuši arī skolas tehniskie darbinieki par paš-
aizliedzīgo darbu skolēnu vasaras brīvlaika periodā, kad skolā risinājās vērienīgi remontdarbi.  

Jaunajā mācību gadā mūs sveica arī Riebiņu novada domes priekšsēdētāja vietnieks Jāzeps Ivanāns, Riebiņu novada izglītības 
jautājumu koordinatore Evelīna Visocka, senioru biedrības „Riebiņu varavīksne” pārstāvji, bet Riebiņu Centrālās bibliotēkas bibliotekāre Svet-
lana Zahareviča kopā ar apsveikumu sumināja arī labākos lasītājus.  

Un tad labi pazīstamais skolas zvans iezvanīja jauno mācību gadu. Lai tas ir sekmīgs, gandarījuma un prieka pilns! 

 

Pepija (Laura) ar pirmklas-

niekiem jau nǕk! 

Desmitie un pirmie. 

Andrejs iezvana jauno 

mǕcǭbu gadu. 

Foto: Vjaļeslavs Stepanovs. 
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Ar krǕġǺiem tǛrpiem, atjautǭgiem uzdevu-

miem, jautrǕm spǛlǛm un skaistu koncertu 

ġǭ gada 8. septembrǭ, StarptautiskajǕ rakst-

pratǭbas dienǕ, Eiropas kultȊras galvaspilsǛtas programmas ietvaros norisinǕjǕs karnevǕla 

gǕjiens bǛrniem "Gribu iet uz bibliotǛku!", ko organizǛja Latvijas NacionǕlǕ bibliotǛka 

(LNB) un nodibinǕjums "Rǭga 2014". KarnevǕla gǕjienǕ piedalǭjǕs ap 1500 bǛrnu no visas 

Latvijas, kuri devǕs no RǕtslaukuma pǕri Akmens tiltam uz Gaismas pili. 

Starp ġiem daudzajiem bǛrniem bija arǭ mȊsu skolas astotklasnieces, domrakstu konkursa 

ĂKǕ atmodinǕt Saulcerǭti?ò dalǭbnieces Rasma Ormane un Darja Komlaļeva kopǕ ar Riebi-

Ǻu CB bibliotekǕri Svetlanu Zahareviļu. 

8. septembrǭ tika prezentǛta arǭ grǕmata "AtmodinǕt Saulcerǭti", kas ir LNB un nodibinǕju-

ma "Rǭga 2014" projekta "Gribu iet uz bibliotǛku!" saistǭta daǸa. IzdevumǕ apkopoti LNB 

BǛrnu literatȊras centra rǭkotǕ domrakstu konkursa bǛrniem 72 oriǥinǕlǕkie rakstu darbi ar 

jaunradǭtǕm leǥendǕm par Saulcerǭti, AntiǺu, Stikla kalnu un citiem RaiǺa lugas "Zelta zirgs" tǛliem.  

Darja, bibliotekǕre Svetlana un Rasma 

Latvijas NacionǕlajǕ bibliotǛkǕ. 

 

 

 

 

LȊk, atkal klǕt septembris, un tas nozǭmǛ, ka arǭ 

Dzejas dienas. Ġoreiz pasǕkumi notika gan atseviġ-

ǵǕm klasǛm, gan klaġu grupǕm. VidusskolǛni par 

dzeju sprieda pavisam nopietni, savukǕrt pamatsko-

las skolǛni par pasǕkumu norises vietu izvǛlǛjǕs 

skolas ugunskura vietu. 5.-7.klasei tǕ bija JautrǕ 

dzejas stunda, bet 8.klases meitenes organizǛja ko-

mandu sacensǭbas saviem klasesbiedriem un 

9.klasei. 

E s a m 

Ǹoti prie-

cǭgi par 

sadarbǭ-

bu ar 

RiebiǺu 

n o v a d a 

centrǕlo 

bibliotǛ-

ku. Bija 

brǭniġǵǭgi ġajǕs dienǕs gan paġiem doties uz bibliotǛku, gan 

sagaidǭt bibliotekǕres Gunu un Svetlanu skolǕ. 

BibliotǛkǕ labprǕt darbojas gan mazie, 

gan lielie. 

BibliotekǕre Guna vada Dzejas stundu 

12.klasei. 

 

Gan 5.-

7 . k l a s e s 

skolǛni, gan 

astotie un 

devǭtie Dze-

jas dienu 

pasǕkumus 

organizǛja 

skolas ap-

kǕrtnǛ. 

5.-6.klases skolǛni prezentǛ paġsacerǛto 

dzejoli. 

Darbojas jauktǕs 8-9.klaġu komandas. 

Foto: Rita PudǕne un Svetlana Zahareviļa. 

16.septembrǭ Zemessardzes 35. nodro-

ġinǕjuma bataljona teritorijǕ tika rǭkota 

atvǛrto durvju diena. Uz aicinǕjumuðiepazǭt zemessargu ikdie-

nuðatsaucǕs arǭ mȊsu skolas 11.un 12.klases jaunieġi. AtvǛrto 

durvju dienas mǛrǵis bija popularizǛt Zemessardzi un tǕs darbǭ-

bu. PasǕkuma ievadǕ jaunieġus uzrunǕja  35.nodroġinǕjuma 

bataljona komandieris majors IlmǕrs SparǕns.   

Jaunieġiem bija iespǛja noklausǭties un noskatǭties videostǕstu 

un saǺemt informǕciju par Zemessardzi ǭstǕ karavǭru teltǭ, iepa-

zǭties ar zemessargu ekipǛjumu, 

ieroļiem, transporta lǭdzekǸiem, 

apmeklǛt bataljona ġtǕba telpas, skatǭties, kǕ top dȊmu aizsegs. 

Bet visdrosmǭgǕkie varǛja izmǛǥinǕt braucienu ar amfǭbiju ba-

taljona teritorijǕ esoġajǕ dǭǵǭ. TǕ gan bija tik liela, ka aizǺǛma 

gandrǭz visu dǭǵi! 

Un, protams, visiem labi garġoja sǕtǭgǕ karavǭru zupa. 

Paldies zemessargiem par interesanto un saturǭgo pǛcpusdienu! 

Nu jau ceturto gadu jaunie Riebiņu novada skolu mākslinieki kopā ar saviem skolotājiem dodas glez-
not dabā, lai iemūžinātu vienu mazu mirkli no rudens dāsnās krāsu bagātības. Katra plenēra mērķis ir 
saglabāt vienojošu motīvu, kur skolēni savās gleznās par iedvesmas vietu izvēlas jebkuru stūrīti kādā 

no novada skolām. 
Šogad ceļš aizveda uz Dravnieku pamatskolu, kur ciemiņus viesmīlīgi sagaidīja skolas direktors Jānis Znotiņš un vizuālās mākslas 

skolotāja Inta Broka. Skolas apkārtnē jauno mākslinieku uzmanību piesaistīja krāšņas puķu dobes, sarkanie āboli ābelēs, sporta laukums un 
arī interesants skats uz Galēnu pusi, kur, kā teica skolotāja Inta – debesis saiet ar zemi kopā. 

Jauno mākslinieku radošie darbi tapa sangīnas, guašas, krāsu zīmuļu, vaska krītiņu, pasteļu un eļļas pasteļu tehnikā. Šis darba pro-
cess sagādāja prieku ne tikai pašiem gleznotājiem, bet arī Dravnieku skolas saimes pārstāvjiem, kuri starpbrīžos labprāt vēro ja jauno māksli-
nieku darbu. No Riebiņu vidusskolas gleznot bija ieradušies Karīna Komlačova, Sandis Catlakšs, Diāna Berovska. Protams, liels paldies jāsa-
ka vizuālās mākslas skolotājai Rutai Vjaksei.  

Nākamgad tiksimies Vārkavā. 
ǔrija Bergmane-SprȊdģa, RiebiǺu novada mǕkslas jomas MA vadǭtǕja. 



3   2014.gada septembris 

Ġogad aprit 25 gadi kopġ Baltijas ceǸa ï unikǕlas un mierǭgas masu demonstrǕcijas, kuras laikǕ vairǕk 

nekǕ miljons cilvǛku sadevǕs rokǕs, lai veidotu 600 km garu cilvǛku ǵǛdi caur trim Baltijas valstǭm, vie-

nojot Igauniju, Latviju un Lietuvu centienos pǛc brǭvǭbas. NozǭmǭgǕkie dokumenti par Baltijas ceǸa orga-

nizǛġanu 2009. gadǕ tika iekǸauti UNESCO programmas ĂPasaules atmiǺaò starptautiskajǕ reǥistrǕ Lat-

vijas, Lietuvas un Igaunijas kopǭgi sagatavotǕ nominǕcijǕ ĂBaltijas ceǸġ ï cilvǛku ǵǛde trǭs valstu vieno-

tiem centieniem pǛc 

brǭvǭbasò. 

 

 

RiebiǺu vidusskola darbojas UNESCO 

AsociǛto skolu projektǕ, tǕpǛc 

24.septembrǭ organizǛtais pasǕkums Rie-

biǺu novada 8.-9. klaġu skolǛniem bija 

mums ǭpaġi nozǭmǭgs.  

RiebiǺu KC pulcǛjǕs ne tikai skolǛni un 

viǺu skolotǕji, bet arǭ PreiǸu vǛstures un 

lietiġǵǕs mǕkslas muzeja vadǭtǕja, Baltijas 

ceǸa dalǭbniece Tekla Bekeġa un Iveta 

Stare, kas piedalǭjǕs Baltijas ceǸa posmǕ 

netǕlu no CǛsǭm, RiebiǺu novada izglǭtǭ-

bas jautǕjumu koordinatore Evelǭna Visocka. 

PasǕkuma ieskaǺǕ visi, pieminot Baltijas ceǸu sadevǕs rokǕs un dziedǕja JǕǺa 

NorviǸa dziesmu ar RaiǺa vǕrdiem ĂMȊsu zemeò, bet pǛc tam skatǭjǕmies filmas 

ĂViena zeme mȊsuò fragmentus, kas stǕsta par notikumiem PreiǸos un AglonǕ 

80.gadu beigǕs, kad aizsǕkǕs Latvijas Tautas frontes kustǭba, klausǭjǕmies vieġǺu sais-

toġos, emocionǕlos stǕstǭjumus, kǕ arǭ katras skolas skolǛni kopǕ ar skolotǕjiem bija 

sarȊpǛjuġi priekġnesumus, kuri uzrunǕja publiku ar savu patriotismu un TǛvzemes 

mǭlestǭbu. 

Baltijas ceǸam veltǭtǕ pasǕkuma noslǛgumǕ pǛc Ivetas Stares iniciatǭvas visi 

klǕtesoġie vienojǕs tautas svinǭgajǕ lȊgġanǕ, dziedot Latvijas valsts himnu ĂDievs, 

svǛtǭ Latviju!ò.  

Katrs pasǕkuma dalǭbnieks sajuta piederǭbu savai valstij, savai Latgalei un 

RiebiǺu novadam. 

Paldies pasǕkuma iniciatorei, RiebiǺu novada sociǕlo zinǕtǺu MA vadǭtǕjai 

Innai Zenovjevai, RiebiǺu novada domei un RiebiǺu KC darbiniekiem par sniegto 

atbalstu pasǕkuma organizǛġanǕ! 
Rita PudǕne, direktora vietniece, RiebiǺu novada klaġu audzinǕtǕju MA vadǭtǕja 

PasǕkuma dalǭbnieku vienotǭbas ǵǛde. PasǕkuma dalǭbnieku vienotǭbas ǵǛde. 

KopǛjs foto ar Baltijas CeǸa stundas vieġǺǕm 

Teklu Bekeġu un Ivetu Stari (vidȊ). 

Foto: Rolands Naglis un Inna Zenovjeva 

2014.gada 26.septembrǭ Rie-

biǺu vidusskolas 10.-

12.klases skolǛni devǕs mǕcǭ-

bu braucienǕ uz Rǭgu, lai 

Eiropas Valodu dienǕ Eiropas Savienǭbas mǕjǕ piedalǭtos meistarklasǛs, kurǕs bija iespǛja 

iepazǭt norvǛǥu, spǕǺu, itǕǸu, horvǕtu, franļu, holandieġu, zviedru un zǭmju valodas. Dar-

bnǭcǕs ikviens interesents bez valodu priekġzinǕġanǕm varǛja iegȊt informǕciju par daģǕdu 

Eiropas Savienǭbas valstu kultȊru, dzirdǛt valodu skanǛjumu, iemǕcǭties pateikt nozǭmǭgus 

vǕrdus un frǕzes, kǕ arǭ, iespǛjams, gȊt iedvesmu kǕdu no ġǭm valodǕm apgȊt padziǸinǕti. 

JǕpiebilst, ka RiebiǺu novadam ir laba sadarbǭba ar Eiropas MǕju un mums bija prieks iz-

mantot tǕs apmaksǕto braucienu uz galvaspilsǛtu. 

Brǭniġǵǭgas sakritǭbas pǛc 26.septembrǭ ZinǕtnieku nakts ietvaros UNESCO LNK sadarbǭ-

bǕ ar RTU EnerǥǛtikas un elektrotehnikas fakultǕti organizǛja zinǕtnes ġovu ñNǕkotnes 

zinǕtne. Gaisma un elektrǭbaò. TajǕ mǛs piedalǭ-

jǕmies kǕ UNESCO ASP dalǭbskola. IzrǕdes 

vadǭtǕji no LielbritǕnijas daģǕdos aspektos pǛtǭ-

ja, kǕda bȊs pasaule nǕkotnǛ. Mums bija iespǛja 

redzǛt, kǕ zinǕtniskǕs fantastikas lǕzeri, kosmo-

sa kuǥi, kiborgi un supermateriǕli kǸȊst par re-

alitǕti, kǕ arǭ uzzinǕt par nǕkotnes tehnoloǥijǕm, 

pie kurǕm strǕdǕ mȊsdienu zinǕtnieki, piemǛ-

ram, par bezvadu enerǥiju un ierǭcǛm, kas var 

padarǭt neredzamu. PǛc tam iesaistǭjǕmies rado-

ġajǕ darbnǭcǕ, kur darbojǕmies praktiski. 

(turpinǕjums 4.lpp.) 

 

ApgȊstot pirmos soǸus sveġǕs valodǕs. 

RTU. 
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Katru gadu 26. septembrǭ Eiropas Savienǭbas dalǭbvalstis atzǭmǛ Eiropas valodu dienu, 

kad ǭpaġa uzmanǭba tiek pievǛrsta Eiropas valodǕm, valodu daudzveidǭbai un to apguvei.  

RiebiǺu vidusskolas skolǛni rakstiskajǕs atbildǛs arǭ izteica savas domas par latvieġu 

valodas lomu sabiedrǭbǕ. 

  PiedǕvǕju ieskatu 10. un 12. klases skolǛnu izteiktajos viedokǸos par latvieġu va-

lodu. 

¶ Valoda ï tǕ mȊsu piederǭbas zǭme, liecǭba, ka mǛs eksistǛjam. Bez tǕs mǛs neesam nekas. Laiks iet un aiziet, bet valoda 

paliek ar mums. Katra cilvǛka dzǭvǛ valodai, dzimtajai vai valsts valodai, ir liela nozǭme. Ar to mǛs varam attǭstǭties un iet pretǭ 

nezinǕmajam, kurġ drǭzumǕ vairs nav sveġs. ( Andra Struka, 12. klase) 

¶ ManǕ izpratnǛ valoda ir parasts komunikǕcijas lǭdzeklis, lai cilvǛki varǛtu savǕ starpǕ sazinǕties. (Boriss Maslobojevs, 10. 

klase) 

¶ Bet pats galvenais - mǕcǭt mȊsu bǛrniem latvieġu valodu, jo tieġi viǺi ir atbildǭgi par Latvijas sabiedrǭbas nǕkotni, lai lat-

vieġu valoda nepazustu no valodu ǥeneoloǥiskǕ koka, pǕrvǛrġoties  par miruġu valodu. (Laura Otsone, 12. klase) 

¶ Latvieġu valoda, pǛc manǕm domǕm, ir vislabǕkǕ, visvieglǕkǕ valoda, jo tǕ ir manas bǛrnǭbas valoda, TǕ ir visskaidrǕkǕ, 

visloǥiskǕkǕ, bez sareģǥǭjumiem. DiemģǛl mȊsu valoda nav populǕra un to izmantojam tikai mǛs un vǛl neliels cilvǛku skaits, kas 

to ir apguvuġi. 

¶  Mana valoda ir balta, es to nemainǭtu ne pret vienu citu. Man tǕ ir kǕ dǕrgumu lǕde, kas pilna ar pǛrlǛm. (Dainis Gorins, 

12. klase) 

¶ Latvieġu valoda ir unikǕla valoda un palǭdz mums, latvieġu tautai, atġǵirties no citǕm tautǕm. Latvieġu valoda ir skaista 

valoda, tǕpǛc mums jǕcenġas to saglabǕt tǭru. (Lǭga Struka, 10. klase) 

¶ Es atbalstu tos cilvǛkus, kuri nav latvieġi, bet brǭvi runǕ latviski, un nevaru saprast, kǕ tas ir, kad, ilgi dzǭvojot LatvijǕ, 

latviski nerunǕ. (ArtȊrs Stabulnieks, 10. klase) 

¶ Latvieġu valodai liela nozǭme ir tikai mȊsu valstǭ, bet pasaulǛ tai nav tik lielas nozǭmes. Mana ǥimene un mani kaimiǺi 

runǕ latviski, bet vispǕr latvieġu valodǕ runǕjoġo skaits pamazǕm sarȊk. (MǕris PaldiǺġ, 10. klase) 

¶ LatvijǕ nav tik daudz iedzǭvotǕju, cik citǕs pasaules valstǭ, TǕpǛc pastǕv draudi, ka latvieġu valoda ar laiku varǛtu izmirt. 

To mums nevajadzǛtu pieǸaut, katram vajadzǛtu domǕt par latvieġu valodas nǕkotni. (Margarita Zabalujeva, 10. klase) 

¶ ManǕ dzǭvǛ latvieġu valodai ir liela nozǭme, bȊdams krievu tautǭbas cilvǛks, es to mǕcos kǕ dzimto valodu. Saprotu, runǕju 

rakstu brǭvi latvieġu valodǕ. Bez latvieġu valodas zinǕġanas mȊsdienǕs LatvijǕ ir grȊti. Vismaz paġlaik  man tǕ liekas. Ikvienam 

Latvijas pilsonim tǕ bȊtu jǕzina. (V. Maslobojevs, 12. klase) 

¶ ManǕ dzǭvǛ latvieġu valoda ir svarǭga, jo es dzǭvoju LatvijǕ, tǕpǛc man jǕzina latvieġu valoda. Latvieġu valodu es lietoju 

katru dienu skolǕ un Ǖrpus skolas, lai runǕtu ar latvieġu tautǭbas cilvǛkiem. Krievu valodǕ es runǕju ar vecǕkiem un ar draugiem. 

(V. JemeǸjanovs,12. klase) 

¶ Es esmu dzimis un audzis LatvijǕ, gribu ġeit dzǭvot un strǕdǕt, jo mǭlu savu Dzimteni, man ġeit Ǹoti patǭk: te dzǭvo mani 

vecǕki un draugi. SǕkumǕ man bija grȊtǭbas ar latvieġu valodu, un vǛl mazliet ir, latvieġu valoda tomǛr ir sareģǥǭta valoda, taļu 

tagad es visu saprotu un varu jau runǕt. (I. Kostiks, 12. klase) 

¶ Man latvieġu valoda nozǭmǛ diezgan daudz, jo es mǕcos un Ǹoti daudz runǕju latvieġu valodǕ, kaut arǭ pǛc tautǭbas esmu 

krievs. Es apzinos, ka man ir jǕzina latvieġu valoda, jo gribu dzǭvot un strǕdǕt LatvijǕ, un es gribu, lai viss ir tǕ, kǕ ir. (A. LocǕns, 

12. klase) 

¶ Es, bȊdams krievu tautǭbas Latvijas pilsonis, daudz runǕju latviski, jo es bieģi satieku cilvǛkus, kuri slikti runǕ krievu valo-

dǕ, tad man ar viǺiem jǕrunǕ latviski. SkolǕ es arǭ runǕju latvieġu valodǕ, jo mums visi priekġmeti tiek mǕcǭti latviski. Es cenġos 

mǕcǭties latvieġu valodu, ja ko nesaprotu, man palǭdz skolotǕji un draugi. (K. Zagrebajevs, 12. klase) 

¶ Es esmu lepna, ka dzǭvoju LatvijǕ un ka man dzimtǕ valoda ir latvieġu valoda. VǛl Latvijas RepublikǕ, LatgalǛ, cilvǛki 

runǕ latgalieġu valodǕ, un ġǭ valoda man asociǛjas ar kaut ko senatnǭgu un skaistu. (E. Cakule, 10. klase) 

¶ Ir labi, ja valstij ir sava valoda, kuru ciena visi iedzǭvotǕji, un to nevajadzǛtu mainǭt pret kǕdu citu. Ir iespǛjams mainǭt 

valȊtu, bet valodu mainǭt nevajadzǛtu. (L. Catlakġa, 12. klase) 

SkolǛnu rakstǭtajǕ ieskatǭjǕs un domas apkopoja latvieġu valodas skolotǕja IrǛna Ormane. 

 

(turpinǕjums no 3.lpp.) 

Brauciena turpinǕjumǕ apmeklǛjǕm StȊra mǕju, kǕdreizǛjo VDK mǕju jeb Ļekas namu. 

UzzinǕjǕm, ka projekts ĂStȊra mǕja. Lieta Nr. 1914/2014ò ir stǕsts gan par Eiropas 

20.gadsimta vǛsturi, gan liek ikvienam aizdomǕties par ġodienas izvǛlǛm, cieǺu un piemiǺu, 

paġapziǺu un iekġǛjo brǭvǭbu. Ġis projekts ir viens no ĂRǭga 2014ò, Eiropas kultȊras galvas-

pilsǛta, notikumiem. 11.klases skolǛni stǕsta, ka StȊra mǕjas apmeklǛjums bija interesants, 

i e s p a i d ǭ g s  u n  e m o c i o n Ǖ l i  s m a g s . 

Apkopojot braucienǕ gȊtos iespaidus, secinǕjǕm, ka tas bija lietderǭgs un daudzpusǭgs. Sko-

lǛniem radǕs daudz jautǕjumu, uz kuriem viǺi ir gatavi meklǛt atbildes.  

InformǕciju sagatavoja karjeras konsultante Inna Zenovjeva Iespaidǭgi! 
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26. septembrī mūsu novadā pirmo reizi notika sporta pasākumi, kas veltīti „Olimpiskajai Dienai – 2014”. 
Šīs idejas autors ir Latvijas Olimpiskā 
komiteja (LOK), bet pasākuma moto ir 
ñIepazǭsties ï mini handbolsò. LOK arī 

nodrošināja balvu komplektu un Olimpiskā sūtņa piedalīšanos. Mums 
paveicās, jo Olimpiskais sūtnis dzīvo un strādā tepat, Riebiņos. Tas ir 
Riebiņu vidusskolas absolvents, Latvijas čempions handbolā, atsau-
cīgs un talantīgs sportists Artūrs Meluškāns. 
Tā kā šogad īpaša uzmanība tika vērsta uz olimpisko sporta veidu 
handbolu, bija sarīkota Artūra Meluškāna izstāde „Sporta balvas – no 
skolas līdz šai dienai!”.  Būdams šīs dienas zvaigzne, Artūrs neatteicās 
veltīt visu dienu skolēnu sporta aktivitātēm, un mēs patiesi lepojamies, 
ka viņš mums ir. 
Visas nedēļas garumā sporta skolotāju vadībā notika dažādas sacen-
sības, stafetes, izstādes, viktorīnas, zīmējumu konkursi un 

citas aktivitātes, kurās skolēnu  uzmanība tika vērsta uz Olimpisko principu ievērošanu. Vidusskolēni 
spēlēja futbolu, tautas bumbu pret skolotājām. Pamatskolu skolēni darbojās kā komanda virves vilkšanā, 
stafetē un tāllēkšanā. 
 26.septembrī plkst. 10.00 kopā ar pārējiem Latvijas skolēniem un pieaugušiem izpildījām mūzikas pava-
dībā rīta rosmes kompleksu. Par "Olimpiskas dienas 2014" instrumentālo pavadījumu bija izvēlēta Mika 
Dukura dziesma "Tagad, te". Starp citu, šis komplekss atrodams arī http://www.youtube.com/watch?
v=ItAeWZggUGA.  Pēc tam bija jautras un klases kolektīvus saliedējošas sacensības. 

8.-9.klases skolēni pēcpusdienā devās uz Galēnu sporta halli, kur kopā ar citiem mūsu novada 
skolēniem sākumā mācījās, pēc tam spēlēja handbolu. Otrā vietā, ar sacensību labāko uzbrucēju un 
vārtsargu priekšgalā, Riebiņu vidusskolas komanda ierindojās otrajā vietā, iegūstot krekliņu komplektu 
un iespēju redzēt Latvijas izlases spēli. Tika noteikts labākais zīmējuma autors un esejas autors tēmai 
„Ko es zinu par handbolu” . Par veiksmīgāko zīmētāju tika atzīts Iļja Smolins.  

Patiess prieks, ka „Olimpiskā diena 2014” izdevās, jo bija gan ko redzēt, gan ko mācīties un gan saprast, kur tiekties.  
  

MǕrǭte PokġǕne, sporta skolotǕja,  RiebiǺu novada sporta un veselǭbas MA vadǭtǕja 

Olimpiskie apǸi pie skolas. 

Ja palǭdz ArtȊrs, uzvara bȊs! 

Tikai neliela daǸiǺa no izstǕdes. 

Foto: Rita PudǕne. 

Arǭ 3.klases skolǛni nolǛma papǛtǭt koku un piedalǭties 

konkursǕ ĂMȊsu mazais pǕrgǕjiensò . Par to, kǕ vi-

Ǻiem gǕja pastǕstǭja skolotǕja Anita Randare: 

Koku nedǛǸas ietvaros, klasǛ rǭkojǕm izstǕdi, bǛrni 

mǕjǕs kopǕ ar vecǕkiem veidoja radoġo darbu ï brǭ-

numkoks. 

Tad devǕmies pǕrgǕjienǕ. BijǕm PreiǸos pie galdnieka 

kokapstrǕdes cehǕ. ViǺġ mums izrǕdǭja, kǕ dǛǸi tiek 

kaltǛti, apstrǕdǕti, salǭmǛti, bet skaidas sapresǛtas 

briketǛs un izmantotas kurinǕmajam. 

TǕlǕk bija SapǺu namiǺġ AizkalnǛ pie Geidas. Ve-

cais vǭrs amatniecǭbu apguvis paġmǕcǭbas ceǸǕ. BǛr-

niem Ǹoti patika. 

Aglonas pusǛ bijǕm KaraǸkalnǕ, apskatǭjǕm, kas jauns. Tur jau ir 250 koka figȊru! PabijǕm 

arǭ pie Velnezera. KǕ arvien pǕrsteidza tǕ skaisti zaǸǕ krǕsa. BǛrni labi uzvedǕs, un tǕpǛc jauks un emocionǕls bija ekskursijas no-

slǛgums kara muzejǕ AglonǕ.  

Katrs ar savu brǭnumkoku. 

KaraǸkalnǕ. 

Foto: Anita Randare 
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CeǸotǕji jau PieniǺos. 
KokapstrǕdes uzǺǛmumǕ. 

Foto: Solvita Volonte 
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